



ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 12:00

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Fredrik Selin vald till ordförande
Isabella Backman vald till sekreterare
Suzette Finne vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis
hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren
Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Simon
Andersson, Suzette Finne,

Medlemmar: Olivia Biström, Henrik Willamo

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

Ändringar i dagordningen har gjorts under diskussion

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Styrelsemöte
- Teambuilding
- Öppet hus
- Geofika
- Pysselkväll
- Beställt märken



- Planerat julkalender

- Vice ordförande

- Teambuilding pepparkakshus
- Sökt bidrag SBN, Pepparkakshustävlingen
- Beställt allt till Skiss- och ritkittet
- Gjort grundmallen till marknadsföringen av pepparkakshustävlingen
- Gjort min egna personliga mall till pepparkakshustävlingen
- Gått ut med teambuildingdatumet 29/11
- Skrivit text till julkalendern (mina luckor)
- Förberett anmälningsskema samt QR-kod till Pepparkakshustävlingen
- Skrivit ett instagraminlägg till köp av skiss- och ritkit (obs inlägget är endast förberett och inte utlagt)
- Skrivit ett instagraminlägg till pepparkakshustävlingen 2024, (obs inlägget är endast förberett och inte utlagt)
- Fixat ansökning om ersättning för utlägg

- Ekonomiansvarig

- Deltagit på lunchmöte med STEN
- Deltagit på geofika
- Planerat in och genomfört tillfälle för tillverkning av dekoration inför Titanic-sittningen
- Mini-teambuilding med byggandet av pepparkakshus
- Besvarat mejl från Gustav om stödlärare (CAD & VR)
- Börjat förbereda för mina luckor i julkalender

- Utbildningsansvarig

- Varit med på geofika
- Förberett till julkalendern

- Eventansvarig

- Sittningsmöte med STEN
- Bakat inför geofika
- Geofika



- Teambuildning pepparkakshus
- Uppdaterat sittningsbudgeten
- Börjat förbereda för mina luckor i julkalendern

- Resansvarig

- Varit i kontakt med Cape Wild
- Varit i kontakt med Treehotel
- Bakat Geofika
- Sålt Geofika
- Fixat recept till julkalenderns inlägg
- Filmat luckorna för julkalendern med Isabella
- Fixat ansökning om ersättning för utlägg

- Informationsansvarig

- Fixat och lagt ut inlägg på instagram

- Näringslivsansvarig

- Deltagit på geofika
- Färdigställt andventskalendern till lucka 3

- Administrationsansvarig

- Varit med på lunchmöte med sten
- Satt upp posters och bordspratare i alla byggnader på skolan tillsammans med Anton.
- Bakat till geofika
- Hjälpt Nellie att fota, filma och klippa ihop luckor till julkalendern
- Varit med på geofikat
- Teambuildning pepparkakshus
- Skrivit text till mina luckor till julkalendern och gjort klart 3 av 4 luckor
- Pysslat ihop dekorationer till titanic sittningen
- Lagt upp tidigare veckas mötesprotokoll



§ 10. DISKUSSION

Julkalender & Julkort

- Lägg in och klicka i när ni är klara
- Julkort på oss bör tas i förväg, datumet blir 29 november
- Sista dagen för att skriva in sina texter till julkalendern är 27 november

Pepparkakshustävling & Vinst, bjud in lärare?, Röstning, burkar med pärlor. Old school.

- Sista anmälningdagen är 29 november, mellan 09-15 i b-huset
- Kommer att finnas på skärmar i b-huset
- Bidrag från SBN är sökt
- Det vinnande laget kommer att tilldelas en vinst
- Förslag är även att dela ut kit samtidigt om allt kommer i tid
- Sälja märken
- Ha tomten på plats

Älg- och Rensafari

- Nellie har fått svar
- Dom rekommenderar att göra det i april
- Ska skicka om offert och föreslå ett datum 5-6 eller 12-13 april (helgen). Helst 5 april.

Treehotel

- Vi har fått en offert
- Förslag är 1 februari

Programtröjor

- Ida har skickat ett meddelande till företaget, däremot har hon inte fått svar. Tröjorna kommer att ha samma tryck.
- Fredrik kollar om Geosektionen har rabatt hos company line
- När hade varit ett bra tillfälle att ha tröjprovning, 6 december tillsammans med pepparkakshustävlingen.

Digitalt A-kit

- Inget är startat
- Ida har svarat på ett mail till Gustav
- Vi lägger det i lp3

Förläng anmälningdatum till 20/11-24 Titanicsittningen?

- Sålt 49 biljetter hittills
- Kan förlänga till onsdag



- Anton och Suzette pratar med stuk imorgon (tisdag 19/11)

Gyckel till Titanic sittningen

- Tre gyckel är bestämda

Skiss- och ritkit, Hittract

Fadderprojektet luciafika, SBN + förbered inlägg

- Fredrik ska söka bidrag
- Skicka fadder mailen igen till alla fadderbarn
- 12 Lucia fika

Årsmöte:

5 december planerar vi

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

§ 12. BESLUT

§ 13. NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 25 november kl. 12:00 i E-huset.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl. 12:53